
Protokół  
z wspólnego posiedzenia  
Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 
Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego  
oraz 
Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego 
z dnia 17 Stycznia 2023 r. 

  



Protokół 
ze wspólnego posiedzenia 
Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
oraz 
Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego 
z dnia 17 stycznia 2023 roku pod przewodnictwem:  

-p. Ewy Orzechowskiej – Przewodniczącej Komisji Gospodarki Finansowej  

i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 

-p. Waldemara Pałysa – Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 
Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

- 6 członków Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 

- 7 członków Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
oraz Porządku Publicznego. 

Posiedzenie Komisji odbyło się z możliwością wykorzystywania środków 
porozumiewania się na odległość. 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1.  Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka. 
2.  Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska. 

Proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołów  
z poszczególnych posiedzeń komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIV sesję Rady Miasta. 
3. Sprawy różne. 

AD 1 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska oraz Przewodniczący Komisji  
p. Waldemar Pałys dokonali otwarcia posiedzeń Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju 
Społeczno-Gospodarczego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka w dniu 17 stycznia 
2023 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawili porządek obrad 
poszczególnych posiedzeń. Komisje odrębnie przyjęły porządek obrad bez uwag. Nie 
wniesiono żadnych uwag do przyjmowanych protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 

AD 2  

Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 
b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że zmiany w uchwałach są 
związane z koniecznością zwrócenia środków, które zostały przyznane miastu na 
modernizację przejść dla pieszych. 

Radna p. Anna Krajewska zapytała co było przyczyną zwrócenia przyznanego 
dofinansowania. 



Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka odpowiedział, że zwrot musiał nastąpić 
ponieważ miasto do rozliczenia dofinansowania nie złożyło kompletnej dokumentacji. 
Podkreślił, że brakowało tylko jednego dokumentu. Zastępca Burmistrza zaznaczył, że 
w zespole do spraw inwestycji jest tylko dwóch pracowników. Poruszył również temat 
modernizacji kolejnych przejść dla pieszych, na które miasto będzie się starało o 
dofinansowanie. 

Radny p. Stanisław Dylewski negatywnie ocenił fakt, że za pomyłkę pracowników 
zapłacą mieszkańcy, ponieważ zwrócone środki zabrano z budżetu przeznaczonego 
na remont dróg. Radny przypominając, że miasto potrzebuje napraw wielu dróg 
poruszył kwestię złego stanu asfaltu przy ul. 11 Listopada. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka zaznaczył, że odnowa przejść dla pieszych 
zalicza się w modernizację dróg więc była to jedyna możliwa pozycja  
w budżecie, z której można było ściągnąć środki na zwrot dofinansowania.  

Radny p. Stanisław Dylewski stwierdził, że osoby odpowiedzialne za pomyłkę 
powinny ponieść konsekwencje. 

Radny p. Bogusław Konrad przypomniał, że zostało już zrealizowanych wiele 
kosztowych inwestycji z udziałem dofinansowania zewnętrznego a w przeciągu kilku lat 
jest to pierwszy taki błąd. Stwierdził, że z całej sytuacji należy wyciągać wnioski na 
przyszłość. Radny poruszył również temat napraw dróg w godzinach porannych, 
stwierdzając że takie prace powinny zostać przeprowadzane o późniejszej porze dnia, 
tak, aby nie tworzyć niepotrzebnych korków ulicznych. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys stwierdził, że nie należy stawiać 
jednego błędu ponad wszystkie dobrze zrealizowane inwestycje. Powiedział, że mimo 
wszystko jest to dobra inwestycja dla miasta ze względu na to, że oświetlenia na 
przejściach dla pieszych są bardzo ważne. 

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że nie jest to pierwszy błąd jaki został 
uczyniony podczas realizowanej inwestycji. Radny przypomniał, że przy ul. Kościuszki 
widnieją błędy, które do tej pory nie zostały usunięte. Stwierdził, że z tej sytuacji 
konsekwencje powinny zostać jak najszybciej wyciągnięte. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska oraz Przewodniczący Komisji  
p. Waldemar Pałys w związku z wyczerpaniem tematu dyskusji poddali pod głosowanie 
celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 

Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego: 

Komisja w głosowaniu: 4 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” oraz  

1 głosem „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 

Porządku Publicznego: 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” oraz 3 głosami  

„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedstawionym kształcie. 

b) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

Ostrów Mazowiecka na lata 2023-2038. 



Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego: 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” oraz 1 głosem 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

oraz Porządku Publicznego: 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” oraz 3 głosami 

„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 

Porządku Publicznego: 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że zostało podwyższone kryterium dochodowe, które 

obowiązywało od 2019 r. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy została przeprowadzona 

symulacja, która pokazałby jak ta zmiana wpłynie na ilość wydawanych posiłków. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że dokładnych informacji udzieli 

Dyrektor MOPS, która pojawi się na najbliższej sesji Rady Miasta. Zastępca zaznaczył, że 

jest to program rządowy, który w części jest realizowany z funduszy miasta. 

Więcej głosów nie było 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys w związku z powyższym poddał pod 

głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały: 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 

Publicznego  w głosowaniu 7 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” oraz 

 0 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

Radna p. Teresa Trojanowska powiedziała, że w budżecie przeznaczonym na remont 

dróg powinna już być uwzględniona zabrana część sumy na zwrot dofinansowania. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choina poinformował, że zmiany w budżecie zostaną 

zawarte po podjęciu uchwały na sesji Rady Miasta. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska  w związku z powyższym stwierdziła, że 

Radni przyjęli informacje o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

AD 3 

Sprawy różne. 



Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o zmianach, które pojawią się w 
porządku obrad najbliższej sesji. Skarbnik Miasta przedstawiła dodatkowe uchwały, które 
zostaną zawarte w porządku obrad oraz poprosiła Radnych o ich zaopiniowanie na 
dzisiejszych posiedzeniach Komisji  

W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska poddała pod 
głosowaniem celem zaopiniowania projekty uchwał: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawki  
za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego: 

Komisja w głosowaniu: 6 głosami „za”, 0 głosów  „przeciw” oraz  
0 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedstawionym kształcie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego: 

Komisja w głosowaniu: 7 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Radna p. Anna Krajewska zapytała o termin ważności gwarancji asfaltu na ulicy Prusa. 
Poruszyła również temat pociętej drogi w kierunku ul. Armii Krajowej. 

Radny p. Stanisław Dylewski stwierdził, że poprzednia wypowiedź Radnego  
p. Bogusława Konrad jest nie adekwatna do omawianej sytuacji. Stwierdził, że Radny nie 
powinien w sarkastyczny sposób wypowiadać się o sprawach mieszkańców. 

Radny p. Michał Kacprzak zapytał co było przyczyną zmiany formy dofinansowania na 
zakup dodatkowego sprzętu dla nauczycieli. Radny wyjaśnił całą sytuację i poprosił, aby 
powróciła stara forma opłat za zakupy. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zapewniła, że sprawa zostanie przeanalizowana. 

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

Przewodnicząca Komisji  Przewodniczący Komisji  

Ewa Orzechowska  Waldemar Pałys 

Sporządziła: 

Katarzyna Kowalczyk – Stażystka 


